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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: 5. september 2023 

Tidspunkt: kl. 17.30-20.00 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

Deltagere:  
Forældre: Signe, Navid, Rune, Astrid, Peter, Sanne 
Elevråd: ? 
Lærer: Marianne og evt. nyvalgt medarbejderrepræsentant 
Ledelse: Anne Gitte og Anne Katrine 
Lokal repræsentant: Nadia 
 

Fraværende: Nadia 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 

særlige ansvarlige, gæster og er det til 

orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B). 

Tid 
 

Referat/Noter 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på beslutning, angivelse af evt. 

ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 

hvem og 

hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 

 

5 min Godkendt  

2. Kort orientering (O) 

- Fra skoleledelsen 
- Fra eleverne 

- Fra børnehaven 

- Fra formanden 

- Fra øvrige medlemmer 

15 min Skoleledelsen: 

St. Bededag: Det er besluttet politisk at 
skolebørnene fortsat, skal have 200 skoledage. I 
forlængelse af juleferien læges en skolefri dag, 
hvor der er SFO dag, og arbejdsdag for lærerne. 
Opstart: Vi er kommet flyvende fra start. Der er 
rigtig god energi her. Der er en masse ting, som 
normalt vil være lavet før sommerferien, som vi er 
ved at have på plads, men der har været meget 
der har skullet “løbes op”.    
Marianne supplerer med at understrege, at det er 
rart at komme på arbejde. 
Skemaet er dækket, men det kan godt mærkes, at 
vi mangler en lærer og en pædagog. Ved fravær 
søger vi at dække ind med kendt personale – bl.a. 
ved at bruge det personale der er to-voksen, i 
stedet for at bruge vikar, i det omfang det er 
muligt. 
Vi får en længere sygemelding – 4 uger i 
november fra en lærer, som skal opereres. 
Pædagogstillingen og lærerstillingen er udsat til 
årsskiftet grundet økonomi. 
Professionel Kapital er et redskab til at arbejde 
med arbejdsmiljø, hvor vi skal kigge nærmere på 
resultatet fra APV i foråret - hvad skal vi tage fat 
på og hvordan? 
Trivselsvurderinger på eleverne: Social trivsel er 
meget høj. Støtte og inspiration ligger til gengæld 
ikke så højt. 
Skimmel BH: vi er rykket tilbage i egne lokaler. Der 
mangler lidt i forhold til at komme på plads, men 
vi er godt på vej. 
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Der lugter af fugt i barakken med 3.-4. klasse – der 
undersøges nærmere på det. 
  
Eleverne: Sofia og Malte fra 6. kl. Er valgt som 

repræsentanter i skolebestyrelsen. Derudover er 
der valgt to repræsentanter fra hver klasse. 

 

Børnehaven:  
Ny ansat i 17 timers stilling pga. støttetimer 

 

Formanden: Der skal holdes suppleringsvalg til 

skolebestyrelsen. Hjemmesiden skal opdateres 

med den korrekte liste over 

bestyrelsesmedlemmer. 

Peter orienterer om dialogmødet. 

- Skolebestyrelsens fælleskasse, status på at få 
pengene ud.  
 
Andre: 
 

3. Årsplan for skolebestyrelsen i 

2023/2024 
Bilag: 

- Udkast til årshjul 23/24 

10 min Bestyrelsesmøderne er lagt, så de passer med 

personalets fællesmøder, så der er mulighed for 
at lave overlap. 

Der kommer sandsynligvis en ændring i datoerne 

for skoleforum. 

 
Fællesmøde med Byskovskolen: Det er 

repræsentanter fra bestyrelsen, der deltager. 

Nogle af SBmøderne kan først starte 18.00 pga. 

Skolens fællesmøder. 
 

Næste SB møde: Tilvalg af Kildeskolen. Vi kan 

lave et oplæg om hvilke tiltag der tidligere har 

været, og nye tiltag f.eks. den nye måde at have 
valgfag på.  

Pengekasseprincipper 

Gennemgang af listen med principper – er der 

nogen vi kan sløjfe. 
 

Gennemgang af øvrig årsplan. 

 

Forslag om revidering af forretningsordenen. 
 

Husk book lokale i Landsbyhuset til mødet med 

foreningerne. 

 

4. Budgetopfølgning 25 min 
 

Gennemgang af budget. Herunder gennemgang 
af ekstra udgifter til personale 2023. 

 

Forslag om at skrive ud til forældrene om 

materialer – er der nogen som har adgang til 
diverse materialer, som skolen kunne have 

glæde af. 

Katrine undersøger på hvad forældre må lave af 

forskellige ting på skolen. Der er mange frivillige 

kræfter i lokalområdet. 
 

 

5. Tilbagemeldinger fra 

forældremøderne 

20 min - Generelt  
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Forældrene er meget glade i indskolingen. Også 

god stemning i 3.-4. kl. Historikken fyldte en del 
i 5.-6. klasse. 

Katrine: Det vil være fint med forskellige 

formater/typer af forældremøder. Rigtig fint 

fremmøde og rart med fælles fokus fra starten. 
 

Der var meget fokus på hvem, der var 

klasselærer - rart med mere info om hvem der er 

klassernes øvrige lærere. 
 

- Forældrerådet  

Der er blevet valgt forældrerådsrepræsentanter i 

alle klasser. Der er samarbejdsmøde d. 22. sep. 
 

6. Kommunikation fra 

skolebestyrelsen efter/mellem 

møderne 
 

15 min Hvordan formidler vi det, vi har arbejdet med i 

skolebestyrelsen? 

Evt. Skolebestyrelsen har et lille skriv i Kildenyt. 
Bøgebladet - kort resume fra Kildenyt. 

Hvordan kan vi få børnene i centrum af en 

kommunikationsproces. 

Kildeskolens facebook. 

 

7.  Plan for skolerejse 2024 

 

10 min - Signe præsenterer for 6. kl. 

Alle forældre i 6. klasse er meldt i forældrerådet. 

Klassen har valgt at skulle til Bornholm. 

Skolerejsen ligger i år i den sidste uge inden 
sommerferien. 

Der er samlet 13.000 kr. ind og der skal bruges 

37.000 kr. 

Der skal tjekkes op på forudbestilling. Skolerejse 
m.v. 

 

 

8. 

 

Håndtering af elever med behov 

for særlige indsatser 

 

10 min - Orientering om plan for indsatser 
Der laves trivselsvurderinger 2 gange årligt. Derefter 
vurderes hvilke indsatser der kan/skal laves internt 
på skolen. Derudover kan der være behov for 
eksterne – eks. SSP, sundhedsplejerske, 
kompetenceenheden, børne- og familie rådgivningen, 
psykiatrien m.v. 
Valgfagene er bl.a. også tænkt som tiltag i forhold til 
børns deltagelsesmuligheder. 
Derudover er der koordineringsmøder med 
kompetenceenheden hvor alle aktive “sager” er 
gennemgået. 
 

 

9. Eventuelt (O) 
 

10 min Signe: Brobygning til Byskovskolen – hvordan 
organiseres samarbejdet? Hvornår forældremøde? 
 
Cykelsti: Lokalrådet og Peter vil gerne samarbejde 
om at lave cykelsti, hvis kommunen eksproprierer 
arealerne til det. Der skal politisk opbakning til det. 
Formålet er et sammenhængende skoledistrikt i 
forhold til skolens tilgængelighed. 
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Kommende møder i skolebestyrelsen: Punkter iflg. årshjul 

4. Oktober  

 

16. November  
 

18. December  

 

Januar  
 

Februar  

 

Marts  
 

April  

 

Maj  
 

Juni  

 

 


